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PROTOKÓŁ nr 12.2019 

 

z obrad XII Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  12 września 2019 r. godz. 13:00,                   

w Sali Narad Rady Miejskiej w Radłowie 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pan Marcin Małek      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pani Justyna Kopacz     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wojciech Kozioł                                           Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

14. Pan Kamil Kurzawski        Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 
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11. Pani Teresa Wilkosz           Sołtys wsi Zabawa 

12. Pan Janusz Dybisz                                                                   Sołtys wsi Zdrochec 

13. Pan Kazimierz Sarnecki       Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 

14. Pan Mateusz Borowiec                                                           Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pani Władysława Bednarska                                          Kierownik PSOZ w Zabawie 

6. Pan Jerzy Kaczówka                                                   Kierownik PSOZ w Radłowie 

7. Pan Mieczysław Kita                                                    Kierownik ZESUW w Niwce 

8. Pani Ewelina Lorkiewicz                                                Specjalista UM w Radłowie 

9. Pan Konrad Rudziński                                                      Podinspektor UM w Radłowie 

10. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

11. Pan Franciszek Kądziela        Inspektor UM w Radłowie 

12. Pan Tadeusz Cieśla                                  Inspektor UM w Radłowie 

 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie XII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Przewodniczący zaproponował wprowadzenie nowego punkt do porządku obrad: 

Prelekcja przedstawiciela muzeum Wincentego Witosa dotycząca postaci Stanisława 

Mierzwy jako pkt. 5 przed podjęciem uchwał. 

Pan Przewodniczący zaproponował głosowanie :  



3 
 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem nowego porządku obrad 

 Głosowanie za 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

  

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania nowego porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia                 

26 lipca 2019 r.   

4. Zgłaszanie interpelacji Radnych 

5. Prelekcja przedstawiciela muzeum Wincentego Witosa dotycząca postaci Stanisława 

Mierzwy  

6. Podjęcie uchwały w sprawie:  

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 2019 rok w kwocie 560 039, 80 złotych, 

d) likwidacji filii bibliotecznej w Woli Radłowskiej będącą filią Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Radłowie, wchodzącej w skład Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa                      

w Radłowie, 

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek                 

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, za wysługę 

lat, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz warunki wypłacania nagród                     

i innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Radłów, 

f) zamiaru nabycia nieruchomości, 

7. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

8.  Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 
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9. Wolne wnioski i zakończenie XII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

nowego porządku obrad: 

Głosowanie za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 13 radnych 

 

Ad. 3. 

 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad XI 

nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 26 lipca 2019 r.   

Pan Śmiałkowski  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad XI nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej w Radłowie z dnia 26 lipca 2019  roku bez czytania. 

 Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XI 

nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  26 lipca 2019 r.   

Głosowanie za 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 4. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Brak Interpelacji. 

 

Ad 5. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  
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Prelekcja przedstawiciela muzeum Wincentego Witosa dotycząca postaci Stanisława 

Mierzwy. 

Stanisław Mierzwa urodzony w 1905 roku polityk, działacz ruchu ludowego. Człowiek                         

o twardych wartościach. Zasłużony dla ojczyzny. Pan Kierownik muzeum Wincentego 

Witosa w Wierzchosławicach przybliżył radnym i sołtysom postać wielkiego polaka                           

i bohatera narodowego. 

Pan Kapera powiedział, że podczas uroczystości w Biskupicach Radłowskich dowiedział się o 

relacjach pomiędzy Wincentym Witosem a Stanisławem Mierzwą i poprosił Pana Kierownika 

muzeum o przedstawienie tych relacji na radzie Miejskiej w Radłowie.  

Pan Żurowski opuścił obrady Sesji Rady Miejskiej w Radłowie  

Pan Kierownik z największą przyjemności opowiedział o relacjach łączących obu Panów,                      

o ich oddaniu dla kraju i wzorowej postawie patriotycznej. 

Pan Rudziński zapytał, gdzie przebywa najbliższy krewny Stanisława Mierzwy. 

Pan Kierownik muzeum opowiedział, że Sym mecenasa Mierzwy mieszka w Krakowie                      

a najbliższym krewnym żyjącym na tym terenie jest sołtys Biskupic Radłowskich Pan 

Kazimierz Sarnecki. 

 

Ad 6. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania i głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XII/93/19 
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b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XII/94/19 

 

 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 2019 rok w kwocie 560 039, 80 

złotych 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XII/95/19 

 

 

d) likwidacji filii bibliotecznej w Woli Radłowskiej będącą filią Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Radłowie, wchodzącej w skład Gminnego 

Centrum Kultury i Czytelnictwa  w Radłowie 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Dyrektor 

GCKiCz w Radłowie na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie uchwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 9 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 4 radnych wstrzymało się od głosu  

Uchwała Nr XII/96/19 
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e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, za wysługę lat, funkcyjnego, za warunki pracy, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz warunki wypłacania 

nagród i innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku 

pracy dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Radłów 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana 

Rudzińskiego na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytano uchwałę 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XII/97/19 

 

 

f) zamiaru nabycia nieruchomości 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Tadeusza 

Cieślę na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Pan Kurzawski zapytał, ile będzie kosztować nieruchomość? 

Ile cała inwestycja? 

Czy jest nam potrzebna? 

Jeżeli jest konieczność pozyskania nowego boiska sportowego to Pan Kurzawski proponuje           

w miejscowości ościennej. 

Pan Burmistrz wyjaśnił Panu Radnemu zagadnienia akademii sportowej. Wyjaśnił, że skrzaty,  

młodziki, juniorzy młodsi i juniorzy starsi to liczba około 200 uczniów. Rozgrywanie meczy 

jedynie na orliku jest bardzo szkodliwe dla zdrowia młodych piłkarzy. Dzieci wchodzące                      

w skład akademii sportu są z terenu całej gminy. Koszt hali sportowej to około 90 tys. 

złotych. 

Pan Kurzawski powiedział, że ludzie marzą o asfalcie, kanalizacji i innych codziennych 

potrzebach.  
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Pan Burmistrz zapytał, czy nie inwestuje w kanalizację lub drogi. Nieprzerwalnie idą 

inwestycje, które są skierowane do wszystkich mieszkańców. 

 

Pan Kurzawski powiedział, że prawie 1300 tysięcy złotych na  Dom Ludowy w Biskupicach 

Radłowskich. Zapytał  co jest za taką kwotę zrobione.  

 

Pan Burmistrz stwierdził, że przetarg był ogłoszony na taka kwotę a w przyszłości to                           

w miejscowościach, gdzie jest ogólne niezadowolenie to nie będzie robione nic. 

 

Pan Kurzawski zauważył, że najpierw należy uczestniczyć w zebraniu wiejskim aby wiedzieć 

jakie są potrzeby mieszkańców. 

 

Pan Burmistrz zauważył, że Pan Kurzawski zanim został radnym na zebraniach wiejskich nie 

pojawił się ani razu. Wykonane jest tylko to o co prosili mieszkańcy. 

 

Pan Madej zauważył, że jedynie niewielka część ludzi podziela zdanie Pana Kurzawskiego, 

natomiast większość mieszkańców Biskupic Radłowskich jest zadowolona z tej inwestycji. 

Niektóre elementy muszą pozostać niezmienione z uwagi na ograniczenia miejscem. pod 

scena powstanie garderoba na stroje ludowe. Dodatkowo temat rozbudowy był poruszany 

niejednokrotnie przez kilka ostatnich lat. 

 

Pan Kurzawski powiedział, że wieś nie powinna się cieszyć z tego co ma a powinna dążyć do 

najlepszego. Jeżeli chodzi o dostępność do Domu Kultury to nie jest to ulica Marszałkowska 

w warszawie i nie będzie tam kilku imprez naraz.  Pan Kurzawski był na zebraniu gdzie było 

obiecane, że do roku od wyborów będą wyasfaltowane  

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że dwie ulice są już zrobione i prosi o chwilę cierpliwości, aby 

poczekać 

 

Pan Kurzawski na tą wypowiedź stwierdził, żeby poczekać na zmianę burmistrza. 

 

Pan Kapera zarządził głosowanie za zamknięciem dyskusji: 

Głosowanie 12 za zakończeniem dyskusji i jeden wstrzymujący się. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził odczytanie i głosowanie uchwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 
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Głosowanie: 9 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 4 radnych wstrzymało się od 

głosu. Uchwała Nr XII/98/19 

 

Przerwa 15 minut 

Wznowienie obrad 

 

Ad. 7. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: 

Odpowiedzi na interpelację. Brak odpowiedzi. 

 

Ad. 8. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  

Pan Burmistrz powiedział, że będą wykonane trzy drogi z tak zwanej powodziówki. W 

bieżącym roku gmina wykonała około 5 km dróg. Wola Radłowska na wyasfaltowanie drogi 

czekał a niespełna 20 lat, bo nie było na to środków finansowych a obecnie mają nowy asfalt. 

W temacie działek do przetargu to nie było osób zainteresowanych tym tematem. Będziemy 

myśleć o zamianie działek w miejscowości Niwka na działki obok kościoła aby powstał tam 

parking. Pan Burmistrz podziękował za Dożynki Gminne, za zaangażowanie rzeszy ludzi w to 

przedsięwzięcie. Pragnę aby we wszystkich Domach Ludowych spotykali się mieszkańcy i 

aby te domy żyły i służyły okolicznej ludności. Dziękuję wszystkim za pomoc w Biskupicach 

Radłowskich. Pan Burmistrz wyjaśnił, że zamówienia publiczne są obecnie pod bardzo 

dużym rygorem i mało jest chętnych przystępujących do przetargu. W przyszłym roku 

chciałby wymienić schody w budynku urzędu miejskiego w Radłowie ponieważ widać, że to 

musi być jeszcze zrobione. 

Pan Radamski podziękował za wykonanie nakładki asfaltowej i zapewnił, że ma to duży 

wpływ na poprawienie estetyki w miejscowości. 
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Ad. 9 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie                 

obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Biś zauważył, że miejscowość Przybysławice jest traktowana inaczej ponieważ zrobione 

zostało jedynie centrum i chodnik. Bardzo proszę o utworzenie filii Domu Seniora w 

Przybysławicach ponieważ jest dużo starszych osób pragnących z takiej formy spotkań 

skorzystać. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że temat zostanie przekazany Pani Barbarze Marcinkowskiej – 

Dyrektorowi GCKiCz w Radłowie. 

Pani Lorkiewicz wyjaśniła sprawę dotyczącą mieszkańca Przybysławic prowadzącego 

działalność gospodarczą 

Pan Kapera odczytał pismo z OSP Glów dotyczące zakupu samochodu. Strażacy chcieli by 

wiedzieć jakie jest stanowisko Rady Miejskiej w Radłowie aby temat uznać za zakończony. 

Pan Kurzawski odpowiedział, że  zakup samochodu dla OSP w Glowie jest zupełnie zasadny. 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia, że obecny budżet jedzie na oparach i, że to Burmistrz a nie 

Rada udziela pożyczek zatem dyskusja na temat pożyczki dla OSP Glów nie powinna leżeć w 

kompetencji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Chrobak powiedział, że jak oni kupują samochód to Biskupice Radłowskie chcą od razu 

dwa samochody. 

Pan Chrobak powiedział, że on jest prezesem i gmina wyposażyła straż jedynie w dwa hełmy, 

i dwa mundury a reszta pochodzi z prywatnych środków członków OSP Glów.  

Pan Kurzawski powiedział, że to Rada decyduje bo ona jest organem uchwałodawczym a 

burmistrz jest organem wykonawczym 

Pan Madej odpowiedział, że to Burmistrz odpowiada za Straż. 

Pan Prezes Chrobak powiedział, że jak ostatnio został zaproszony to jego sprawa nie została 

w ogóle na komisji poruszona więc po co on tam w ogóle był zaproszony. 

Pan Madej powiedział, że straże są zaniedbane od lat a o ich wyposażeniu decyduje 

aktywność danej jednostki. 
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Pan Kurzawski powiedział, że bez sensu o tym rozmawiamy lepiej skierować ten temat pod 

obrady Rady Miejskiej w Radłowie na następną sesję. Pan Madej powiedział, że to Pan 

Burmistrz decyduje. 

Pan Skarbnik odpowiedział, że prosi radnych aby zapoznali się z Regulaminem pracy Rady 

Miejskiej w Radłowie i sprawdzili kto wprowadza uchwałę pod obrady 

Pan Kapera odpowiedział, że kieruje to pismo do Pana Burmistrza zgodnie z kompetencją. 

Pan Burmistrz powiedział, że straż chce tu i teraz a tak nie może być. Proszę złożyć 

zapotrzebowanie do dnia 30 września bieżącego roku aby ująć w budżecie zapotrzebowanie. 

Jeżeli ktoś nie złożył pisma w 2019 roku to nie otrzyma teraz nic. Od 4 lat brak współpracy z 

Zarządem Gminnym OSP. Straż podjęła bojkot i nie przyjechała na obchody 100 lecia.  

Pan Chrobak odpowiedział, że oni zawsze są. 

Pan Burmistrz odparł, że OSP Glów otrzymało 300 tys. złotych na remont budynku. Proszę 

cierpliwie czekać na dalsze działania. Musimy odbudować prestiż jednostek Straży 

Pożarnych.  

Pan Biś powiedział, że nie będzie frekwencji na zebraniu wiejskim i środki z funduszu 

sołeckiego nie zostaną podzielone. 

Pan Skarbnik będzie to jedynie inna nazwa środków. 

Pan Madej zauważył, że jeden sołtys wniósł uwagi do statutów a reszta milczała. 

Pan Sarnecki podziękował Panu Burmistrzowi za uznanie i za ulice oraz napomniał Pana 

Kurzawskiego, żeby nie był tylko na ni ale również widział dobre strony. 

Pan Chrobak poprosił o załatanie dziur w drodze wzdłuż wału. zapytał również o cmentarz w 

Glowie. 

Pan Kurzawski powiedział, że jak był na ostatnim zebraniu wiejskim to większość 

mieszkańców była przeciw radzie i sołtysom.  

Pan Sarnecki zauważył, że Pan Kurzawski zebrał 58 osób do Domu Ludowego, które 

podpisały się na liście obecności a następnie wyszły z zebrania i na podjęcie uchwał ich nie 

było a co za tym idzie nie uzyskano wymaganej frekwencji.  

Pan Kapera zapytał dlaczego ulicą Leśną jeździ tak dużo samochodów 

Pan Burmistrz odparł, że to są turyści pragnący dojechać jedynie nad akwen przy ominięciu 

wszelkich opłat robią sobie z ulicy Leśnej skrót.  
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Pan Kapera jak były zawody pływania na byle czym to na ul. Leśnej były informacje i strzałki 

kierujące na zawody. Kto wydał stosowne zezwolenia poruszania się dużej ilości 

samochodów podczas imprezy ulicą, która nie jest do tego przygotowana. 

Pan Burmistrz odparł, że Pan Wzorek ma już wypowiedzianą umowę a dodatkowo będziemy 

poszerzać plan zagospodarowania przestrzennego. 

Pani Barbara Marcinkowska powiedziała, że bardzo dużo ludzi mieszkających w Biskupicach 

Radłowskich było za remontem domu kultury. 

 Pan Kurzawski w odpowiedzi wyjaśnił, że większość ludzi uważa, że za takie pieniądze to 

powinno być zrobione więcej. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. - brak 

Pan Przewodniczący zakończył obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 
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